
FREDERICIA KOMMUNE 
 

TILSYNSSKEMA 
 

JOURN.NR. 

20/17 

Foreningens navn: BPI Fodbold 

 

Tilsynsstedets adresse: Pjedstedvej 33a – BPI Fodbolds klubhus 

Kontakt person: Jørgen Hansen              E-mail:  

Dato for tilsynet: d. 17.4.2023                Klokkeslet: 16.45 

Navne på repræsentanter fra foreningen, som deltager i tilsynet: 

Jørgen Hansen (formand for fodbold), Karina Nygaard (ungdomsformand) og Frank Kristensen 

(alm. bestyrelsesmedlem) 

________________________________________________________________________________ 

Liste over bestyrelsesmedlemmer og senest kendte årsregnskab 

________________________________________________________________________________ 

1. Medlem af landsforbund – hvilket: DBU og DGI 

2. Foreningens hjemmeside og eller facebook: hjemmeside og facebook. Ny hjemmeside for 

BPI 

3. Primære aktiviteter: Fodbold 

4. Åbningstid / Aktivitetstimer: 30-35 timer inkl. voksenholdene og kampe i weekenderne 

5. Antal medlemmer/deltagere i foreningen: 105-115 ca. (der kommer en del fra det nye 

kvarter ved golfbanen) 

6. Antal medlemmer/deltagere tilstede ved tilsynsbesøget: Ca. 50 fordelt på U3-5 med forældre 

= sandkassehold, U6-7 og U10-11. Det er de hold der er nu på børne og ungesiden. De lidt 

ældre spiller i Fredericia Fodbold (relativt nyt samarbejde mellem fodboldklubberne med 

holdfælllesskaber for U12 og op), som er for bredden og så nogle spillre der går videre til 

FC Fredericia.  

7. Foreningens udvikling, herunder om der er stigning eller fald i antal medlemmer: De er 

desværre i tilbagebang. Tidligere kunne de stille hold fra U6 og op til U15 og selv rekruttere 

til seniorholdene, men det kan de ikke helt længere. Det er svært, når de først kommer ind til 

Fredericia Fodbold og går i skole eller uddannelse i byen. Så er det svært at få dem ud i BPI 

Fodbold som seniorspillere. Men de tror ikke, at der er et reelt alternativt til samarbejdet i 

Fredericia Fodbold. De har ikke nogen i Fredericia KF. De har tidligere haft nogle meget 

dygtige pigehold og trænere, men det har de ikke mere. De har nok ikke selv været dygtige 

nok til at rekruttere nye trænere.  

8. Er der hold/aktiviteter foreningen ikke har fået op at stå i denne sæson, hvis ja hvorfor: Et 

damehold pga. mangel på spillere. Første gange i mange år at de ikke har det. 

9. Kontingent (for forskellige aldersgrupper/hold): 300 kr. op til 750 kr. halvårligt. 



10. Udvikling i foreningens økonomi over de sidste tre år: Den er god. Ca. 25-40.000 kr. i 

overskud pr. år – primært pga. sponorer og bandereklamerne. 

11. Kommunale tilskudsforhold for foreningen: Ville gerne have at det var nemmere at søge 

lokaletilskud, klimaskærm og evt. andre ansøgninger som eks. til en container. Savner et 

mere klart overblik over kommunale ansøgningsmuligheder.  

12. Nuværende udfordringer for foreningen: At finde frivillige til at stå for regnskab og eks. 

conventus. Det administrative arbejde er blevet mere bøvlet. Man kunne virkelig hjælpe 

foreningerne, hvis ”kommunen” havde en regnskabshjælper, der kunne hjælpe foreningerne 

med regnskaber.  

13. Samarbejde med Fredericia Kommune og andre: Ikke med i feriesjov, de har valgt det fra. 

BPI Skydning og tennis er dog med. 

14. Foreningens fremtid og ønsker: En kunstgræsbane til lokalområdet – for skolen, hallen og 

fodboldklubben, er stadig et stort ønske, selvom mulighederne omkring hallen og skolen er 

undersøgt. Skolen er en meget vigtig partner i et kunstgræsbaneprojekt. Ok med en 8 mands 

bane. De er det eneste område i Fredericia der ikke har en kunsgræsbane nu. Hvis de fik en 

kunstgræsbane ville de også kunne spille ude hele året – eller en kombi, en gang ude og en 

gang inde. Fremtiden afhænger bl.a. af, om de får en kunstgræsbane eller ej.  

De synes måske at der bruges for meget tid på eliten i forhold til de ressourcer der er i 

forvaltningen. 

15. Bemærkninger: 

 De har før kunne sætte deres sorte skraldeposer ud til vejen og så tog skraldemændene 

poserne med, men det har de glemt de sidste par gange. Det er en stor udfordring.  

 De vil gerne have en åben container sat op til, når du skal have pillet deres 

”sankassebane” ned. Vil kommunen støtte det? 

 Mange af deres trænere er forældre-trænere, men de er gode og nogle af dem er på 

kurser. De synes selv at deres trænere har et højt/godt niveau. De oplever at dygtige 

trænere trækker flere børn til. Fodboldafdelingen har et godt ry. Det er enormt vigtigt, at 

man har de rigtige frivillige. 

 De er børneklub i DBU og går op i at være en klub for alle.  

 De synes selv de har et fint samarbejde imellem afdelingerne i BPI.  

 Forældrenes relationen til lokalområdet er blevet mindre, og derfor er trænerne og 

medlemmerne ikke så tæt bundet til foreningen som tidligere. Det er bundet mere op på 

forældrerelationen nu.  

 Relationen til skolen er vigtig.  

 Normalt fungerer det fint med klipning af banerne. Kampbanen er altid i top, men de 

andre baner bliver typisk kun klippet en gang om ugen (mandag). Når det så er en 

helligdag om mandagen bliver de pressede, for så når græsset at blive virkeligt langt. Det 

var eks. træls lige efter påske.  



 I forhold til samarbejdet i Fredeicia Fodbold er græsslåningen vigtig og at det er på ens 

niveasu i klubberne, for ellers gider de andre klubber i samarbejdet ikke spille hos dem. 

Forholdene skal være i orden. Normalt løser de det ved god dialog.   

 Demografien er en udfordring, der er for få børnefamilier i nærområdet.  

 

 

 

 

 

 

Tilsynsbesøget er foretaget af nedenstående medlemmer af Folkeoplysningsrådet og af Kultur og 

Idræt 

 

Fredericia, den  

 

 

-------------------------------------------      ----------------------------------------------- 

Jan M. Jørgensen, Folkeoplysningsrådet      Andreas Thoustrup, Folkeoplysningsrådet 

 

 

--------------------------------------------          

Birgitte L. Jakobsen, Kultur og Idræt 
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